

Privacy Policy

1. In accordance with Regulation (EU) 2016/679 of the European Parliament and of the Council of 27 April 2016 on the protection of individuals with regard to the processing of personal data and on the free movement of such data and repealing Directive 95/46/EC (General Data Protection Regulation) (hereinafter: "RDO"), we inform you that the controller of your personal data is Liquidity Solutions sp. z o.o. with a registered office in Węgrów (07-100) at 19a Marshal Józef Piłsudski St., entered in the Register of Entrepreneurs of the National Court Register by the District Court of Lublin-Włod in Lublin with its registered office in Swidnik, VI Commercial Division of the National Court Register under the number KRS 0001021225, with the NIP number: 8241818054 (hereinafter: "Data Controller" or "Administrator"). The Data Controller maybe contacted in writing at the Administrator's address.

2. The Controller has appointed a data protection officer who can be contacted by email at contact@liquidity-solutions.pl or in writing at the Controller's registered office. For all questions regarding the processing of personal data and the exercise of rights in connection with the processing of data, you can contact the data protection officer.

3. At the same time, the Controller informs you that you have the right to:

- withdraw your consent (to the extent that the processing of your personal data is based on consent) the withdrawal of consent does not affect the lawfulness of the processing carried out on the basis of consent until its withdrawal consent may be revoked at any time (Art. 7(3) GDPR);
- portability of personal data, i.e. the right to receive personal data in a structured, commonly used, machine-readable format (Article 20 GDPR);
- objection to the processing of personal data (to the extent that the processing of your personal data is based on the premise of a legitimate interest) (Article 21 GDPR);
- access your personal data (Art. 15 GDPR);
- request correction of data (Art. 16 GDPR);
- erasure, i.e. "right to be forgotten" (Art. 17 RODO);
- restriction of processing (Art. 18 RODO);

4. Your personal data will be stored:

- as part of the provision of services, including financial intermediation services, personal data will be processed until the expiration of the limitation period for claims. However, personal data may be processed for longer periods if this results from the generally applicable provisions of the law;

- in case of consent to the sending of commercial information by e-mail or telephone contact for the purpose of submitting an offer - until you withdraw your consent or object to the processing of personal data for marketing purposes; for analytical and statistical purposes - until you raise an objection;
- within the framework of the Administrator's fulfillment of legal obligations - within the period specified in the provisions of the law;

5. Your personal data may be transferred to organizations that process personal data on behalf of the Data Controller, including IT service providers, companies providing archiving services, while such organizations process data on the basis of an agreement with the Data Controller and only in accordance with the instructions Data controller. In particular, the data will be processed in computing clouds managed by Amazon Web Services or Microsoft.

6. Your personal data may also be provided to other organizations in the form of disclosure, but only subject to obtaining your consent to such disclosure. You can at any time request information from us about the subjects to whom we have disclosed your data based on your consent.

7. Collected data may be disclosed to entities authorized by law, such as the Inspector General of Financial Information.

8. Your personal data may be collected by the Data Controller directly from you (during a visit to a branch, through the forms posted on the website, by telephone, in writing), as well as during a telephone conversation with an employee of the Call Center (the conversation is recorded). Data may also be collected from other organizations if you provide such consent. Liquidity Solutions sp. z o.o. All rights reserved.

9. Your personal data may be transferred to international organizations or recipients located in countries outside the European Economic Area (in the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland). The processing of Personal Data involving an entity located outside the European Economic Area (EEA) will be carried out in accordance with the principles arising from chapter V of the RODO, including by entering into appropriate contractual clauses with such entity to ensure data security (standard contractual clauses on protection of personal data) or based on the relevant decision of the European Commission, recognizing the country in which the organization is located, providing an adequate level of protection of personal data. The provision of personal data in connection with the provision of services, including financial intermediation services, is voluntary, but necessary for the provision of services under the contract. Failure to provide data leads to the impossibility of concluding an agreement and, accordingly, the provision of services. Providing data for purposes other than fulfilling a legal obligation is voluntary.

10. Based on the data you provide, including personal data, we can prepare offers tailored to your needs.

11. You also have the right to lodge a complaint with the supervisory authority responsible for the protection of personal data, i.e., the President of the Office for the Protection of Personal Data (<https://uodo.gov.pl/pl>).

Политика конфиденциальности

1. В соответствии с Регламентом (ЕС) 2016/679 Европейского парламента и Совета от 27 апреля 2016 года о защите физических лиц в отношении обработки персональных данных и о свободном перемещении таких данных и отмене Директивы 95/46/ЕС (Общий регламент о защите данных) (далее: "РДО"), сообщаем вам, что контролером ваших персональных данных является компания Liquidity Solutions sp. z o.o. с юридическим адресом в Венгрове (07-100) по адресу ул. Маршала Юзефа Пилсудского 19а., внесена в Реестр предпринимателей Национального судебного реестра Окружным судом Люблин-Вшод в Люблине с юридическим адресом в Свиднике, VI Коммерческим отделом Национального судебного реестра под номером KRS 0001021225, с номером NIP: 8241818054 (далее: "Контролер данных" или "Администратор"). С Контролером данных можно связаться в письменном виде по адресу Администратора.

2. Контролер назначил ответственного за защиту данных, с которым можно связаться по электронной почте по адресу contact@liquidity-solutions.pl или в письменном виде по юридическому адресу Контролера. По всем вопросам, касающимся обработки персональных данных и осуществления прав в связи с обработкой данных, можно обращаться к сотруднику по защите данных.

- отозвать свое согласие (в той мере, в какой обработка ваших персональных данных основана на согласии) отзыв согласия не влияет на законность обработки, осуществляемой на основании согласия до его отзыва согласие может быть отозвано в любое время (ст. 7(3) RODO);
- переносимость персональных данных, т.е. право на получение персональных данных в структурированном, общепринятом машиночитаемом формате (Статья 20 RODO);
- возражение против обработки персональных данных (в той мере, в какой обработка ваших персональных данных основана на предпосылке законного интереса) (Статья 21 RODO);
- получить доступ к вашим персональным данным (ст. 15 RODO);
- потребовать исправления данных (ст. 16 RODO);
- стирание, т.е. "право быть забытым" (Статья 17 RODO);
- ограничение обработки (Статья 18 RODO);

4. Ваши личные данные будут храниться:

- в рамках оказания услуг, в том числе услуг финансового посредничества, личные данные будут обрабатываться до истечения срока исковой давности по претензиям. Однако персональные данные могут обрабатываться дольше, если это вытекает из общеприменимых положений закона;

- в случае предоставления согласия на отправку коммерческой информации по электронной почте или на телефонный контакт с целью представления предложения - пока вы не отзовете свое согласие или не заявите возражение против обработки персональных данных в маркетинговых целях;
- в аналитических и статистических целях - пока вы не заявите возражение;
- в рамках выполнения Администратором юридических обязательств - в течение периода, указанного в положениях закона;

5. Ваши персональные данные могут быть переданы организациям, обрабатывающим персональные данные по поручению Контролера данных, в том числе поставщикам ИТ-услуг, компаниям, предоставляющим услуги архивирования, при этом такие организации обрабатывают данные на основании договора с Контролером данных и только в соответствии с указаниями Контролера данных. В частности, данные будут обрабатываться в вычислительных облаках, управляемых Amazon Web Services или Microsoft.

6. Ваши персональные данные также могут быть предоставлены другим организациям в форме раскрытия, но только при условии получения вашего согласия на такое раскрытие. Вы можете в любое время запросить у нас информацию о субъектах, которым мы раскрыли ваши данные на основании вашего согласия.

7. Собранные данные могут быть раскрыты субъектам, уполномоченным в соответствии с законом, например, Генеральному инспектору по финансовой информации.

8. Ваши персональные данные могут быть получены Контролером данных непосредственно от вас (во время посещения филиала, через формы, размещенные на веб-сайте, по телефону, в письменном виде), а также во время телефонного разговора с сотрудником Центра обработки вызовов (разговор записывается). Данные могут также собираться у других организаций, если вы выразите такое согласие. Liquidity Solutions sp. z o.o. Все права защищены.

9. Ваши персональные данные могут быть переданы международным организациям или получателям, расположенным в странах за пределами Европейской экономической зоны (в Соединенном Королевстве Великобритании и Северной Ирландии). Обработка Персональных данных с участием организации, расположенной за пределами Европейской экономической зоны (ЕЭЗ), будет осуществляться в соответствии с принципами, вытекающими из главы V RODO, в том числе путем заключения с такой организацией соответствующих договорных положений, обеспечивающих безопасность данных (стандартные договорные положения о защите персональных данных) или на основании соответствующего решения Европейской комиссии, признающей страну, в которой расположена организация, обеспечивающей адекватный уровень защиты персональных данных. Предоставление персональных данных в связи с оказанием услуг, в том числе услуг финансового посредничества, является добровольным, но необходимым для оказания услуг по договору. Непредоставление данных приводит к невозможности заключения договора и,

соответственно, оказания услуг. Предоставление данных для других целей (за исключением выполнения юридического обязательства) является добровольным.

10. На основе предоставленных вами данных, включая персональные данные, мы можем подготовить предложения с учетом ваших потребностей.

11. Вы также имеете право подать жалобу в надзорный орган, занимающийся защитой персональных данных, т.е. председателю Управления по защите персональных данных (<https://uodo.gov.pl/pl>).